
Motie Mega Commercie Tax

De  raad  van  de  gemeente  Groningen,  in  vergadering  bijeen  op  16 
december 2020, besprekende de Reclamenota 2021. 

Constaterende dat:

 Er  in  Groningen  in  de  openbare  ruimte  voornamelijk  door  grote 
bedrijven  reclame  wordt  gemaakt  door  middel  van  (erg)  grote 
reclame-uitingen. 

 Deze  (erg)  grote  reclame-uitingen  voornamelijk  met  veel 
lichtgebruik geplaats worden langs grote en drukke toegangswegen.

Overwegende dat: 

 In de reclamenota het college aangeeft waarden als rust, donkerte 
en verkeersveiligheid te willen beschermen. 

 Deze (erg) grote reclame-uitingen niet passen bij het beschermen 
van bovenstaande waarden en niet passend zijn voor een groen, 
gezond en gelukkig Groningen;

 Met  name de grote  bedrijven  die  deze reclame-uitingen  plaatsen 
hoge winsten hebben gemaakt en dit momenteel nog steeds doen.

 De (Groningse) samenleving juist  nu van deze grote bedrijven en 
hun hoge winsten een eerlijk deel moeten eisen. 

 Een Mega Commercie Taks kan leiden tot extra inkomsten die ten 
goede komen aan de Groningse samenleving of kunnen leiden tot 
een vermindering van reclame-uitingen wat goed is voor 

Verzoekt het college:

 Te  onderzoeken  hoe  (erg)  grote  reclame-uitingen  in  de  publieke 
ruimte teruggedrongen kunnen worden;

 Hierbij het idee van een Mega Commercie Taks – een progressieve 
belasting naarmate de reclame-uiting groter wordt – mee te nemen 
en uit te werken;

 De raad hierover te informeren voorafgaand aan het nog bespreken 
en  nog  in  te  voeren  reclamebelasting  (zoals  deze  in  het 
coalitieprogramma is opgenomen). 
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